
3tfi.Oeg- łł łc|8
Krzysńof Jarczok
Radny Rady Miejskiej
w czechowicach-Dzie dzicach

otrzymują:

-adresat

-Przewodnicący Rady Miejskiej -do wiadomości

-a/a

, '; '- ' ; _,,

,, ] ''" ' Ząbrzeg,dnia
,. i ł

, ', ? 1 -llt." !en,., ", lL., t l {J*, /i.jl$ 
i

i,,. ]?358G -,,'n, gR]T 
i

l , 
,, _ij": , i:1.,_---.: ,...==_=-...a i

Pan
Marian Błachut
Burmistrz Czechowic -Dziedzic

19 marca2018 roku

lll llllillllllllillillilllil lil
01 66232

Szanowny P anie Burmistrzu,

pragnę zwtóció uwagę na sytuację , jaka ma miejsce przy ulicy Leśnej w Częchowicach-

Dziędzicach, a dotycząca ńewłaściwego parkowania orźv gromadzenia tarrl, zdefektowanych

pojazdów.

Od dłuższego cza§u osoba prowadząca dzińalnośó gospodarczą pozostawia uszkodzone,

oczekujące na naprawę samochody wzdłuż ulicy Leśnej (w pasie drogowym), atalr'że w okolicy

przepompowni zlokalizowanej w skrzyżowaniu ulic Waryńskiego i Leśnej.

Ilość tych pojazdów wzrasta z dnia na dzień. Pojedyncze samochody pojawiĘ się już na poboczu

ulicy Waryńskiego, wzdłuż ogrodzenia ogródków działkowych.

Opisana wżęj sytuacja stularza zagrożeńe dla uczestników ruchu drogowego. Na terenie, gdzie

parkują pojazdy pojawiają się wycieki oleju i substancji ropopochodnych. Zarowno flmkcjonariusze

Policji, jak i Strazy Miejskiej nie posiadają podstaw prawnych do podjęcia interwencji , gdyż na

przedmiotowej ulicy nie ma oznakowaniazabraniĄącego parkowania pojazdów w tym miejscu.

Panie Burmistrzu, nadmienić należy ,że problem nie dotyczy kilku pojazdów ,Iecz co najmniej

kilkudziesięciu. Mieszkńcy zwracĄąuwagę na uciążliwość tej sltuacji.

Proszę o podjęcie dzińń mających na celu odpowiednie oznakowanie ulicy Leśnej celem

ograniczenia ilości gromadzonych tam pojazdów.

Zpowńaniem
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